

擴展《持續專業進修計劃》的活動模式及網上學習活動

Expansion of Learning Modes under the Continuing Professional Development Scheme & e-Learning



2019冠狀病毒大流行加速了網上學習模式的發展，網上學習成為了新的主流學習模式以及替代面授課堂的主要方法。因此，地產代理監管局決定由2021年2月8日起將「網絡研討會/網上培訓課程」納入為《持續專業進修計劃》的活動模式。有關詳情請留意持續專業進修計劃的網站。

此外，為了減低冠狀病毒在社區擴散的風險，監管局取消了一月至三月份大部份的實體持續專業進修講座（只舉行《放映預錄影片形式進行的持續專業進修活動》），並推出多個「網上學習活動」以作替代，讓持牌人可隨時隨地透過網上學習。最近監管局推出了嶄新的「網上學習活動」分別為：《不妥善處理臨時買賣合約》及《拆解違規個案(1)及(2)》。稍後，監管局將會推出多個網絡研討會及網上培訓課程，以提升持牌人的專業水平及知識。

The COVID-19 pandemic has accelerated the development of online learning mode, which has become a new mainstream learning mode as well as a major alternative to face-to-face class. The Estate Agents Authority has therefore decided to include “Webinar/ Online Training Class” as a new activity mode under the CPD Scheme with effective from 8 February 2021. For details, please refer to the CPD Scheme website.

In addition, to reduce the risk of the spread of the COVID-19 in the community, the EAA had cancelled most of the face-to-face CPD seminars (only video recording sessions were held), from January to March and had replaced them with a number of e-Learning programmes that allowed licensees to learn online at anytime and anywhere. The EAA has recently launched some new e-Learning programmes on “ Mishandling the Provisional Agreement for Sale and Purchase” and “Analyses of Non-compliance cases (1) and (2)”. To enhance the professionalism and knowledge of licensees, the EAA would launch various webinars and online training classes in the coming future.